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Protokoll styrelsemöte 4 SMC Gotland  

2023-08-15 hos Stig på Badvägen 20C, Ljugarn 

 

Närvarande styrelse: Safi Ahlberg, Stig Göransson, Hanna Wieslander, Lars Gardelin, 

Gudrun Wallin, David Barnholdt, Hans Håkansson, Henrik Hagström, Alf Söderman, Björn 

Montan 

 

§1 Mötets öppnande 

Stig Göransson hälsade alla välkomna hem till sig och Safi Ahlberg förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Val av mötessekreterare, ordförande samt justeringsmän 

Hanna Wieslander valdes till sekreterare och Safi Ahlberg valdes till ordförande. Till 

justeringsmän valdes Hans Håkansson och Henrik Hagström. 

 

§3 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll föredrogs. Det konstaterades att ingen tyvärr hade möjlighet att vara 

med på någon av träffarna angående viltfrågan och träffa polisen Kenneth Kronberg, men 

han kommer ner igen för fler träffar och vi försöker då istället. Angående §7 i) så mejlar Ulf 

på Gotlands trafikskola Ulf Lundquist angående Risk1-utblidningarna, Ulf L tar hand om detta 

om han kan, i annat fall hör han av sig och ser om någon annan kan. Föregående protokoll 

godkändes och lades till handlingarna. 

 

§5 Ekonomi 

Ekonomin har stärkts igen. Distriktspengarna har kommit in och kursen på Gotland Ring drog 

in lite mer än den kostade.  

 

§6 Genomgång av post 

Förutom lite fakturor har det kommit ett mejl angående ”save the date” för en konferenshelg 

18–19 november för bl.a. ordförande, informatörer och MCT:s på Arlanda. Styrelsen 

beslutade att de som blir kallade och vill/kan åka får åka samt att om någon av de kallade 

inte kan så får ersättare skickas i dennes ställe.  

Vi har även fått mejl från motorcykelklubben Raukarna där de meddelar att de kommer 

avveckla sin verksamhet vid nästa årsmöte då de firar 40-årsjubelium. Deras avslutande 

aktivitet kommer bli en nattorientering i augusti. 

 

§7 Utförda aktiviteter från förra mötet 

Nationaldagskörningen den 6 juni gick bra, var något få deltagare mot tidigare år trots bra 

väder, ca 35 st. Frågan uppkom om vi kanske ska tidigarelägga denna körning till nästa år, 

detta då många åker på annat, t.ex. veterandagen i Lojsta.  

Kursverksamheten är genomförd som planerat, mer info från School under §11.  
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Lunchkörningen för styrelsen till Holmhällar var väldigt trevligt och är något vi gärna gör fler 

gånger!  

Onsdagskörningarna har fortsatt och körts på som planerat.  

 

§8 Hemsidan/Facebook 

Instruktörspresentationerna på hemsidan är ännu inte i fas, Erik Söderman, Cleas Friberg 

och Håkan Karlsson har ännu inte någon presentation alls samt att flera av övriga 

instruktörer har bytt motorcykel. David och Alf tar kontakt med de som ännu inte har skickat 

in sina presentationer. 

Tiderna för onsdagskörningarna behöver ändras till avfärd 18.30, samling 18.00, då det blir 

mörkare fortare på kvällarna nu. Dessa fortsätter augusti ut.  

 

§9 MC-folket 

Inför nr 8/23 av MC-folket med manusstopp 4/9 och utgivning vecka 40 så önskar David 

input med vad han kan skriva. Alf kommer sammanfatta School-säsongen och skicka till 

David.  

 

§10 Fika på Fårö 24/9 

Gudrun, David, Safi och Stig kan garanterat denna dag. Alf kollar med Johan Kihlander och 

Fredrik Andersson om de kan tänka sig att ställa upp och hjälpa till.  

Det behöver handlas, grillas och köras upp till Fårö. Stig tar husbilen upp till Fårö och tar på 

sig att ta med förtäringen upp dit. Minst två behöver åka i förväg upp till Fårö för att förbereda 

och minst en behöver åka med deltagarna från Flextronics. Den/de som åker med deltagarna 

behöver ringa till de som åker i förväg upp till Fårö för att verifiera hur många det blir samt 

om det blir många deltagare även ringa till Fåröfärjan för att säga vi kommer. 

Beroende på hur många som kan så sas det att prio 1 är att det bjuds på förtäring, antingen 

hamburgare eller om vi behöver göra det ännu enklare, korv med bröd. Prio 2 är en aktivitet, 

exempelvis tipspromenad. Viktigaste är att det blir av, i stället för att vi satsar för högt och vi 

inte orkar dra runt det. Hans kollar med Fårö kursgård om att använda deras kursgård för 

grillning, och eventuellt om de kan fixa lunchen och vad priset för detta skulle bli i så fall.  

Samling 10.15 vid Flextronics, avfärd 10.45 för att hinna med lunchfärjan till Fårö. Vi räknar 

just nu på 70 st hamburgare, om det skulle bli många deltagare får inhandling av mer 

förtäring lösas på vägen upp till Fårö.  

Kommunikation och fortsatt planering av dagen sker via mejl.  

 

§11 School 

Det är en Knix kvar, måndag 21 augusti, samt att det planeras en gruskurs helgen 16–17 

september. Antalet deltagare på våra kurser för säsongen bör landa på ca 250 stycken, 

räknat på faktiskt antal på genomförda kursen plus ett snitt för knix och gruskursen som ännu 

inte genomförts.  

Kursen på Gotland Ring gick bra, den drog in 61 800 kronor för 30 deltagare. För att vi skulle 

gå break even behövdes 25 deltagare, vi gick alltså plus på kursen. 

Totalt har det varit fyra incidenter i år, tre av dessa är på grund av plötsligt ösregn under en 

knix, en på Gotland Ring. Inga personskador. Gokart-banan där Knix hålls blir väldigt hal vid 

regn, detta för att bl.a. kalkdammet från crossbanan bredvid lägger sig som en hinna på 
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banan. Tidigare har vi ställt in vid regn, men vad sänder det för budskap till deltagare? Att det 

är farligt att köra vid regn. En tanke är att i stället för att ställa in enbart köra bromsövningar 

vid ett sådant tillfälle.  

Helgen 31 augusti – 2 september är det examination vid Rörken i Uppsala. Aspiranterna Lilly 

och Cleas ska åka på detta som deltagare i utbildningssyfte och Alf åker i egenskap av 

examinator.  

Alf hade även ett par inköpsfrågor till styrelsen: 

• Nya deltagarvästar behövs till nästa säsong, de som används nu är gamla och inte 

hela. 

• Någon slags tuta behövs så att depån enkelt kan signalera till nästa grupp att det är 

dags att göra sig i ordning, detta för att få ett bättre flyt och mindre spilltid mellan 

grupperna på banan.  

• Ipad med simkort och tangentbord till inskrivningarna på kurserna. Datorn som 

används i dagsläget har inte tillräckligt ljusstark skärm, vilket gör att det inte går att se 

skärmen när det är sol och ljust ute. Med en Ipad kan man även ta fram klipp från 

t.ex. Youtube för att visa deltagarna. Uppskattad kostnad för detta ca 10 – 12 000 

kronor. 

Samtliga inköpsförfrågningar godkändes av styrelsen. Lars tar på sig att köpa in en Ipad.  

 

Frågan om vilka kurser som styrelsemedlemmar ska få gå gratis diskuterades, detta efter 

kursen på Gotland Ring. Tidigare har det sagts att styrelsemedlemmar får gå gratis på Knix-

kurserna (200 kr). Om styrelsen även får gå gratis på kursen på Gotland Ring (2 200 kr), hur 

blir det för instruktörerna? De har inte möjlighet att själva gå som deltagare på en sådan kurs 

här på Gotland eftersom de behövs som instruktörer. 

Det beslutades att principen är att styrelsemedlemmarna och instruktörerna går gratis på 

samtliga av våra kurser. För instruktörer som vill gå som deltagare i annat distrikt betalas 

kursavgiften av vårt distrikt. Detta går dock då via MCT (Alf).  

 

§12 Aktiviteter för medlemmar 

Vad för aktiviteter ska vi ha för medlemmar? Mekarkväll? Om vi ska ha mekarkväll är det 

dock viktigt att vi håller det på en basic-nivå, t ex ”så här vinterförvarar du din hoj”. Det kom 

upp att vi inte ska konkurrera med lokala verkstäder. Vi tänker vidare på detta till nästa möte.  

 

§13 Vad kan vi göra under ”viloperioden” (för de som inte kör med dubbdäck…)? 

Förslag om att ha en infoträff om t.ex. långturer kom upp, där man kan prata om rutter, 

smarta sätt att packa, camping osv - ”touringtips” helt enkelt. Men även där man får dela med 

sig. Finns massor bra på SMC Travel som man kan använda sig av. Safi skapar en mejl-tråd 

angående detta. 

 

§14 Övriga frågor 

• Avtalet på Snabbgross: frågan kom upp från Roger om vem som står på avtalet. 

Detta då han inte vill stå på avtalet då han inte längre är en del av styrelsen. Troligen 

så skrev han under som firmatecknare och inte personligen. Safi kollar med Johan 

(Johan har kortet och är den som handlar på avtalet).  
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• ”To-Do’s” – verksamhetsöversikt: Stig har kanske en gammal översikt som vi kan 

modifiera och använda oss av. 

• Styrelseaktivitet – ”åka mer hoj”: Om man ska ut och köra någon helg så kan man 

skicka ut ett mejl och kolla om någon vill hänga på. Formellt satsar vi att göra en 

körning per år, antingen på ön eller på fastlandet.  

• Fråga kring hur våra pengar är förvaltade kom upp. Vi har inga osäkra placeringar, en 

del är på ett fasträntekonto som är låst 3 månader resten är på ett vanligt konto. 

• Rushfiles – upplevs som rörig och svår att hitta i. Det är svårt att få en struktur som 

alla blir nöjda med, om en får ansvar över att strukturera upp så är det inte säkert att 

det upplevs enklare av alla. Lars kollar om han kan se över det.  

 

 

§15 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 14 december klockan 18:30 hemma hos Gudrun på 

Ada Blocks Gata 10B, Visby. 

 

§16 Mötets avslutande 

Safi tackade för mötet och avslutade mötet.  

 

 

 

 

__________________________  _________________________ 

Ordförande Safi Ahlberg   Sekreterare Hanna Wieslander 

 

 

 

__________________________  _________________________ 

Justerare Hans Håkansson  Justerare Henrik Hagström 

 

 


